



门禁系统之超越, 打造属于您的个性解决方案



Tri*Mark* 080-0400 CompOne Compression Lock 080-0400

CompOne 压缩式转舌锁

This compression lock is a redesign of Tri*Mark*'s West Alloy brand 6680 Compression Lock. Featuring 6mm of compression with a 180° turn of the key, this robust lock is intended for gasketed doors, is fully adjustable, water resistant and easy to install. Other product details include:

该压缩闩锁是对特利马克西部合金6680的重新设计。钥匙180°转动后可压缩6毫米,该锁可用于密封车门,可调节,防水,易于安装。产品其它细节如下:

- The KeyOne™ Plus locking system allows the operation of multiple onboard locking hardware with a single key or the option to key differently
 KeyOne™ Plus 锁定系统允许一把钥匙打开多个锁或者选择不同的钥匙。
- Wide variety of accessories including cams, finger pulls and mounting hardware
 各种部件包括挡片,手拨和安装五金件

System kits are available and include handles, latches and accessories to provide a comprehensive access solution. Please visit www.trimarkcn.com or trimarkcorp.com for additional information.

系统成套配置,包括把手、闩锁及相关配件,提供全面的门禁解决方案. 请访问 www.trimarkcn.com or trimarkcorp.com 获取更多信息。

TriMark(**Xuzhou**) Automotive Components Co., LTD Standard Factory Building A5
Jingwu Road, Xuzhou Economic Development Zone
Xuzhou, Jiangsu, 221004 PR China

Tele: +86 516 8793 6120
Fax: +86 516 8773 0058
Http://www.trimarkcn.com
E-Mail: sales@trimarkcn.com